
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 18. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 217
Ministeren har ved flere lejligheder udtalt, at randzoneloven fortsat består som
selvstændig lov, og at den skal gennemføres, på trods af at der ikke pt. fore-
ligger godkendte vandplaner. I lyset heraf bedes ministeren skriftligt redegøre
for, hvordan kompensationsordningen til de ansøgte randzonearealer påtæn-
kes administreret? Ministeren bedes herunder svare på, om ministeren kan
garantere, at alle de ansøgte/anmeldte/indmeldte randzonearealer vil få udbe-
talt den fastsatte kompensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Henrik Høegh
(V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Erling.Bonnesen@ft.dk, Hen-
rik.Hoegh@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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